

نشرة دافعي الضرائب Taxpayers Bulletin

نمو سنوي متواصل Continuous annual growth

The FTA Approved more than 27,000 Refund Requests, Exceeding AED 2 Billion, for UAE Nationals Building New Residences

The Federal Tax Authority (FTA) has reported a significant increase in the number of individuals who have benefited from the Value Added Tax (VAT) refund service for UAE Nationals building new residences. The FTA stated that, since the date this service started to be offered in 2018 until the end of last year, it has approved over 27,000 applications for a total value exceeding AED 2 billion.

To read the news:

Click here



وافقت "الهيئة الاتحادية للضرائب" على أكثر من 27 ألف طلب استرداد للمواطنين عن بناء مساكنهم الجديدة حتى نهاية 2023 بقيمة تجاوزت 2 مليار درهم

صرّحت الهيئة الاتحادية للضرائب أن عدد المستفيدين من خدمة استرداد ضريبة القيمة المضافة المدفوعة عن بناء مساكن المواطنين المشيدة حديثاً شهد ارتفاعاً كبيراً خلال الفترة الماضية، حيث أن العدد الإجمالي للطلبات التي تمت الموافقة عليها منذ بدء تقديم الخدمة في 2018 حتى نهاية العام الماضي تجاوز 27 ألف طلب بقيمة إجمالية تجاوزت 2 مليار درهم.

اضغط هنا



التسجيل في ضريبة الشركات Corporate Tax Registration

Through this service, the FTA registers taxable persons for Corporate Tax to allow them to obtain a Corporate Tax registration Number and fulfill their tax obligations.

To access this service:

Click on



من خلال هذه الخدمة، تقوم الهيئة بتسجيل الأشخاص الخاضعين لضريبة الشركات لتمكينهم من الحصول على رقم تسجيل لضريبة الشركات وأداء التزاماتهم الضريبية.

للدخول إلى الخدمة:

اضغط هنا

باقة موفق Muwafaq Package

The Federal Tax Authority (FTA) is committed to playing a pivotal role in the UAE's efforts to support and empower the small and medium-sized enterprises (SMEs) sector and create the necessary conditions for its growth and development. To this purpose, the FTA provides training programs and educational material on the basics of tax procedures with the aim of promoting tax compliance.

To learn more on Muwafaq Package:

click on



انطلاقاً من حرص الهيئة الاتحادية للضرائب على المساهمة في جهود دولة الإمارات العربية المتحدة لدعم وتمكين قطاع المشاريع الصغيرة والمتوسطة ودعم تميته وتطوره من خلال تقديم مجموعة من الامتيازات والتسهيلات، والمواد التعليمية المخصصة التي تهدف وتساهم في تعزيز التزام الشركات الصغيرة والمتوسطة في الدولة بالقوانين وتطبيق الإجراءات الضريبية.

للمزيد من المعلومات عن باقة موفق

اضغط هنا



التشريعات Legislations

You may access the Federal Tax Authority Decision No. 2 of 2018 on Tax Refunds for Tourists Scheme and its amendments by:

Clicking on



يمكنك الاطلاع على قرار الهيئة الاتحادية للضرائب رقم (2) لسنة 2018 بشأن نظام زُد ضريبة القيمة المضافة للسياح وتعديلاته عبر:

الضغط على

الأدلة Guides

You may access the Corporate Tax Guide on Registration of Natural Persons by:

clicking here



يمكنك الاطلاع على دليل ضريبة الشركات بشأن تسجيل الأشخاص الطبيعيين من خلال:

الضغط هنا



رأيك يهمنا! Your Opinion Matters!

Share your opinion through the "Survey to Measure Taxpayers' Satisfaction with Awareness of Tax Topics"

شاركنا رأيك عبر "استبيان قياس رضا دافعي الضرائب عن المواد التوعوية"

Click here



تواريخ تقديم الاقرارات Filing Dates

15 April 2024

Final deadline for filing Excise returns for the tax period ending on 31 Mar 2024

29 April 2024

Final deadline for filing VAT returns for the tax period ending on 31 Mar 2024

كيف نتواصل معنا? How to Contact Us?



info@tax.gov.ae



800 82923